
Lukáš Mrázek
Student 3. ročníku IB.21

Za své 3 roky studia na FITu jsem nezaznamenal efekt ČVUT 
senátu na mé studium:
• Jsou si senátoři vědomi problémů se kterými se potýkám? 
• Pokud ano, co udělali aby nám vylepšili studijní průběh?
• Co jsou momentální plány nebo priority senátu?
• S jakými problémy škola zápasí a co by to pro kolektiv 

studentů mohlo znamenat? Jak můžou pomoct?
Ve zkratce nejsem spokojený s transparentností a komunikací 
senátu se studentskou obcí a chci se na tento nedostatek 
podívat i z druhé strany a napravit ho.  Za senát pro nás všechny.

Kandidát do AS ČVUT

Najdete mě:
Na mrazelu2@cvut.cz
Jako @kuliluky na FIT a MFF discordu
V klubovně a prostoru

S kandidaturou souhlasím
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